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Rada Gminy Masłów 

Protokół nr IV/2019 

Sesja w dniu 31 stycznia 2019  

 

Obrady rozpoczęto 31 stycznia 2019 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, IV sesję Rady Gminy Masłów 

otworzył Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Zegadło. Przewodniczący przywitał 

radnych, sołtysów, radnych Powiatu Kieleckiego, Wójta Gminy i pracowników urzędu. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczą przedstawiciele policji, na czele z komendantem 

Komisariatu Pierwszego w Kielcach – nadkom. Arturem Kuroś. Komendant podziękował 

Radnym i Wójtowi za współfinansowanie zakupu samochodów, które posłużą do patrolowania 

gminy Masłów.   

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 radnych – 

93,3%, co jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności stanowi 

załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły wnioski o zmianę 

dzisiejszego porządku obrad i poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr III z poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie zgłoszono uwag do przedstawionego protokołu i 

poprosił o przegłosowanie tego punktu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i Urzędu Gminy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy omówił sprawozdanie, stanowiące załącznik niniejszego protokołu. Brak głosów 

w tym punkcie. 

 

6. Sprawozdanie z wykonania średnich wynagrodzeń nauczycieli w roku 2018 

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Irena Kundera przedstawiła sprawozdanie, stanowiące 

załącznik niniejszego protokołu.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie; sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

7. Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do oddziałów przedszkolnych 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, przyznania tym kryteriom liczby 

punktów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

Kierownik CUW Irena Kundera przedstawiła projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały (stanowi załącznik protokołu).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/55/2019 w sprawie określenia kryteriów naboru do oddziałów przedszkolnych 

na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego, przyznania tym kryteriom liczby punktów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów została przyjęta. 

 

8. Projekt uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy 

Masłów, w tym kategorie dzieci na które przyznawana jest dotacja w roku 

kalendarzowym 2019 

Irena Kundera – Kierownik CUW przedstawiła projekt uchwały.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/56/2019 w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowych dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na obszarze Gminy 

Masłów, w tym kategorie dzieci na które przyznawana jest dotacja w roku kalendarzowym 

2019 została przyjęta. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działki nr 542, położonej w Woli Kopcowej, obręb Wola Kopcowa, gmina 

Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech 

Fąfara przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/57/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy, stanowiącej drogę wewnętrzną, 

składającą się z działki nr 542, położonej w Woli Kopcowej, obręb Wola Kopcowa, gmina 

Masłów została podjęta.  

 

10. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy placowi usytuowanemu w granicach 

działki nr 257/11, w Woli Kopcowej, obręb Wola Kopcowa 

Wojciech Fąfara – Kierownik referatu RGKiOŚ omówił projekt uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/58/2019 w sprawie nadania nazwy placowi usytuowanemu w granicach działki 

nr 257/11, w Woli Kopcowej, obręb Wola Kopcowa została przyjęta. 

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy 

Małgorzata Kumór – Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/59/2019 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy została podjęta.  
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12. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na 

lata 2019-2029 

Temat przedstawiła Skarbnik Gminy Małgorzata Kumór. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/60/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów 

na lata 2019-2029.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów omówił blok uchwał dotyczący udzielania pomocy dla 

Powiatu Kieleckiego i Gminy Górno. Pierwszy z projektów dotyczy zadania realizowanego 

w Domaszowicach, łączna kwota pomocy finansowej to 35.000,00 zł.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/61/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

została przyjęta.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

Wójt Gminy poinformował, że drugi projekt również dotyczy pomocy finansowej dla powiatu 

Kieleckiego, w związku z realizacją zadania w dolinie Marczakowej. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/62/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

została podjęta.  

 

15. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

Wójt Gminy Tomasz Lato wyjaśnił potrzebę udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Kieleckiego na realizację zadania w Masłowie Drugim. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/63/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

została podjęta. 

 

16. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 

realizację programu oferującego pomoc niepełnosprawnym 

Monika Dolezińska – Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy omówiła projekt uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/64/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego na 

realizację programu oferującego pomoc niepełnosprawnym została przyjęta.  

 

17. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno 
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Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/65/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Górno została 

podjęta.  

 

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/225/2016 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 lipca 2016 roku w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze 

Gminy Masłów 

Tomasz Lato Wójt Gminy Masłów przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

PRZECIW (1) 

Małgorzata Kozubek 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/66/2019 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/225/2016 Rady Gminy Masłów 

z dnia 28 lipca 2016 roku w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na obszarze Gminy 

Masłów została przyjęta. 

 

19. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie 

Gminy Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk – Zastępca Wójta Gminy omówiła szczegółowo projekt 

uchwały.  

Radna Małgorzata Kozubek zapytała czy kadencja sołtysa będzie trwała cztery lata czy pięć.  

Zastępca Wójta odpowiedziała, że zgodnie ze statutem kadencja wynosi cztery lata.  
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Wójt Gminy Tomasz Lato dodał, że w najbliższym czasie podjęte zostaną kroki zmierzające do 

wprowadzenia zmian w statucie, gdyż uważa, że kadencje sołtysów powinny być zrównane 

z kadencją rady.  

Brak kolejnych głosów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/67/2019 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie 

Gminy Masłów została podjęta.  

 

20. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Masłów na 2019 rok 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że poszczególne komisje na ostatnich obradach 

wypracowały plany pracy i poprosił o opinie w tej sprawie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony plan pracy. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie opiniuje plan pracy na 2019 rok. 

Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała plan pracy. 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała plan pracy komisji. 

Komisja Ochrony Środowiska\, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała wypracowany plan pracy na rok 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Pedrycz 

Uchwała nr IV/68/2019 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Masłów na 2019 rok została podjęta. 

 

21. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania. 



S t r o n a  9 | 10 

 

Mieszkaniec Gminy zwrócił się z pytaniem, dlaczego mimo wniosków składanych od 2014 

roku, w planie zagospodarowania przestrzennego nadal nie zniesiono drogi KD-D w Woli 

Kopcowej.  

Tomasz Lato odpowiedział, że odpowiedź w tej sprawie już padała wielokrotnie zarówno na 

obradach Rady jak i w indywidualnych pismach do Państwa. Droga została przyjęta do planu 

już obowiązującego od prawie 10 lat i jej zniesienie prawnie jest niemożliwe.   

Mieszkaniec Gminy zapytał do kogo ta droga jest robiona. 

Wójt Gminy odpowiedział, że droga została zaplanowana na podstawie wniosków 

mieszkańców i przyjęta w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Woli 

Kopcowej.  

Dariusz Korczyński – Kierownik referatu BiGP szczegółowo wyjaśnił procedury i  terminy 

opracowania nowego planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa Wola Kopcowa. 

W tym czasie będzie możliwość składania protestów i uwag do projektu planu.  

Drugi Mieszkaniec Gminy odniósł się do kwestii tej samej drogi.  

Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że jest to sprawa indywidualna, wobec czego Rada 

Gminy nie rozstrzygnie tego na dzisiejszych obradach. 

Wójt Gminy zapewnił otwartość urzędu i Rady do poruszanej sprawy, podkreślając że droga 

została przyjęta w obowiązującym już planie. Procedowany miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego wprowadza nowe tereny budowlane, ale nie tę drogę. Wójt zadeklarował chęć 

pomocy mieszkańcom zaznaczając jednocześnie, że spełnienie ich oczekiwań jest bardzo 

trudne. Droga została wydzielona zgodnie z wnioskiem mieszkańców, którzy oczekiwali 

przekształcenia gruntów na cele budowlane. Część tych gruntów została przejęta, więc 

zniesienie jej rodzi różne zobowiązania, gdybyśmy tę drogę likwidowali. Dziś nie jesteśmy 

w stanie udzielić Państwu zapewnień, że ta droga może być zlikwidowana.  

Brak kolejnych głosów. 

 

22. Sprawy inne. 

Radny Powiatu Kieleckiego Zdzisław Zapała podziękował za udzielone mu zaufanie i oddane 

głosy, dzięki czemu może nadal pełnić funkcję radnego Powiatu. Radny podziękował za 

przyjęcie uchwał w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Kieleckiego; Masłów jest 

pierwszym samorządem, który przyjął te uchwały w 2019 roku; co otwiera drogę do rozmów 

ze Starostą.   

Radny Tomasz Ksel zapytał o problem służby zdrowia, w której złożył interpelację. Odpowiedź 

w tej sprawie otrzymał; zgodnie z przeprowadzonymi  rozmowami, określony został termin 18 

stycznia, do którego strona zadeklarowała odpowiedź. Po tym czasie miało być kolejne 

spotkanie. Dziś mamy ostatni stycznia  i stąd pytanie, co w tym temacie się zadziało. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że odbyło się spotkanie z właścicielem w tej 

sprawie. Od 5 lutego zostaną zatrudnieni nowi lekarze, co ma poprawić jakość świadczonych 

usług. Jesteśmy na etapie rozstrzygania spraw związanych z rozbudową budynków i remontem. 

Oczekując konkretnej odpowiedzi, nie przedstawienia planów i założeń, chciałem uzyskać 

zapewnienie, stąd to opóźnienie.  

Tomasz Ksel zapytał, czy jest możliwość odczytywania interpelacji i zapytań, gdyż zgodnie ze 

statutem, interpelacje składa się na piśmie, a odpowiedź na interpelację jest udzielana ustnie na 
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najbliższej sesji lub w formie pisemnej, nie później niż w terminie 14 dni od dnia jej złożenia. 

Z uwagi na to, ze nie jest ich tak dużo radny poprosił, co na wstępie.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że powołana została komisja, która zajmie się zmianami 

w Statucie więc ten wniosek zostanie skierowany do komisji.  

Radny Ryszard Jan Filipowicz poprosił, by w informacjach pojawiała się wzmianka 

o spotkaniach, jakie odbyły się w świetlicy w Dąbrowie.  

Wójt Gminy odpowiedział, że w sprawozdaniach wójta pojawiają się informacje dotyczące 

podjętych działań, przetargów czy realizacji inwestycji. Nie chcielibyśmy, by informacja 

o spotkaniach zdominowała treść sprawozdania. Wiadomo, że nie wszystkie spotkania są 

opisane, jest szereg spotkań grup roboczych, spotkań w indywidulnych sprawach, o czym nie 

piszemy w sprawozdaniu, by nie zakłócać tych ważnych treści.  

Radna Małgorzata Kozubek poprosiła Radnych Powiatu Kieleckiego o interwencję w sprawie 

rowów na ulicy Podklonówka. Temat ten był wielokrotnie zgłaszany w poprzedniej kadencji, 

jednak bez efektu.  

Radny Tomasz Ksel zgłosił niezadowolenie ze strony mieszkańców, w sprawie informacji 

zamieszczanych na stronie urzędu. Pojawiają się informacje z zakresu wydarzeń kulturalnych, 

oświatowych, a sprawy dotyczące wszystkich mieszkańców, konkretnie sprawa wysokości 

opłaty z tytułu gospodarki odpadami pojawiła się bodajże wczoraj. Proszę o zamieszczanie 

takich informacji na bieżąco.   

Wójt Gminy przyjął tą informację i zadeklarował, że zwróci na to uwagę. W odczuciu Wójta, 

różne informacje przekazywane są na bieżąco,  zarówno przez stronę internetową jak i portal 

społecznościowy i sygnałów dotyczących opóźnień – nie było. Informacja dotycząca zmiany 

stawek za gospodarowanie odpadami również pojawiła się dzień po sesji, jako podsumowanie 

podjętych uchwał. 

Radny Ksel poprosił, by były to informacje nagłówkowe, a nie tylko gdzieś w treści.  

Sołtys sołectwa Wiśniówka Maria Bysiak poruszyła sprawę odśnieżania w Wiśniówce.  

Wójt Gminy zabrał głos w tej sprawie informując, że był problem związany z oblodzeniem 

drogi w Wiśniówce. Wójt przypomniał, że w pierwszej kolejności odśnieżane są te drogi, po 

których odbywa się przejazd komunikacji zbiorowej. Później sprzęt jest kierowany na pozostałe 

drogi, stąd prośba o wyrozumiałość. Problem em jest również kwestia aut pozostawionych na 

drodze, co często utrudnia odśnieżanie. Wójt zapewnił, że gmina reaguje na każdy sygnał i jest 

w kontakcie z wykonawcą.  

Brak kolejnych głosów.  

 

23. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Zegadło podziękował za udział w IV sesji Rady Gminy 

Masłów i zamknął obrady. 

 

  

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


